
 

 

 

 
Ljunghedens Samfällighetsförening 

 

 

Tag gärna del av mer information på vår hemsida: 

www.ljungheden.se 

  

 Önskar du kontakt med styrelsen? Sänd ett e-mail till 

styrelsen@ljungheden.se 

 

Styrelsemötesprotokoll, Ljunghedens 

Samfällighetsförening måndagen den 21/8 -2023 

 

Tid:  19:00 

Plats:   Styrelselokalen 

 

Närvarande:  Kenth Grossman – ordförande; Erik Holm-vice ordförande; 

Stefan Ljungar – kassör ; Annamaria Nadi – sekreterare; Micael 

Andersson – ledamot; Mimmi Thomas – suppleant; Mikael Alesch – 

suppleant.  

 

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.  

 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 

 

3. Undercentralen. Inget nytt att rapportera. 

 

4. Samverkan mot brott. Inget nytt att rapportera. Önskar man tillhöra mailgruppen 

”Grannsamverkan” där akuta ärenden kan delas snabbare tex från polisiärt håll, så 

maila styrelsen om att läggas till. Alltid aktuellt att tänka på inför perioder då 

många reser bort.  

 

 

http://www.ljungheden.se/


 

 

 

5.  Ekonomi. Värmekostnadsutfallet tom juli månad 2023 ackumulerat blev 2,0 %  

bättre/ under budget, vilket motsvarar en ackumulerad besparing på 14000 kr.    

             
 

 

 

6. Skrivelser  

 

# Angående trivselregler  

Styrelsen har fått en skrivelse från en medlem angående behovet  

  av trivselregler i vår förening. Många föreningar har trivselregler.  

Styrelsen kommer till årsmötet 2024 skriva en motion där vi föreslår några trivselregler. 

 
 # Angående Spolplattan - längden på båda slangarna i slangvindorna har kapats med ca en  

 tredjedel. Trycket och därmed flödet ökade något i bägge slangvindorna. 

 

 # Styrelsen vill påminna om medlemmarnas ansvar att se till att ingen växtlighet från den 

 egna tomten letar sig ut på föreningens gång och cykelvägar. 

  

 

 

 

 

7. Aktivitetslista & Underhållsplan Gicks igenom. 

 

 

 

 

8. Nyinflyttade medlemmar: Vi välkomnar nya medlemmar till samfälligheten! Det 

är viktigt att vi får tillgång till mailadresser för smidigt utskick av protokoll. Vet du 

med dig att du bytt e-mail och/eller mobilnummer glöm ej kontakta styrelsen.  

 

9. Hemsidan / Aktuellt just nu.  

Styrelsen har ett pågående arbete att revidera hemsidans innehåll, text och disposition. 

Idé att även presentera investeringar där längre fram. Vi påmindes om vikten av att 

även via hemsida informera när tex vi haft inbrott eller andra plötsliga saker händer 

som är av allmänintresse osv.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

10. Laddbox-projektet 

 

1 Föreningen ansökte i Juli till Naturvårsverket (NVV) om att få ändra slutdatum på vårt  

  projekt. NVV har nu fattat beslut och ändrat slutdatum för vår projekt från 2023-07-28 till  

  2023-10-28. Det innebär att vi troligen kommer att få med kostnaden för bytet av de två 

  markskåpen i Kv Jungfrulinet i projektet. 

 

2 Bright Light & Design AB har nu äntligen fått två nya kompletta markskåp som skall 

   ersätta de två befintliga markskåpen vid infarten till i Kv Jungfrulinet.  

   Notera!! Information inför bytet av markskåp kommer att delas ut i Kv Jungfrulinet. 

 

 

3  Slutbesiktning av installationen av laddboxar kommer troligen att utföras under  

    september. 

 

4 Notera!Föreningens pris för en kWh under september månad: 

   Kv Hedblomstret =  1,78 kr/kWh  

   Kv Jungfrulinet = 2,07 kr/kWh.  

   Föreningen kan ändra kWh - priset en gång /månad. 

 

   Orsaken till att priset för en kWh skiljer sig åt emellan våra båda kvarter beror på att  

   föreningens anläggning i kV Hedblomstret har ett månadsabonnemang till skillnad   

   från föreningens anläggning i Kv Jungfrulinet som har ett effekt/timabonnemang. 

 

   Ellevio har beslutat att anläggningar över 63A ska ha ett effekt/timabonnemang. Vår  

   anläggning i Kv Jungfrulinet har 125A och anläggningen i Kv Hedblomstret har 63A.  

 

 

Styrelsen vill slutligen passa på att påminna att det inte får förvaras något framför 

laddboxen som kan komma att skada laddbox och kopplingsbox. 

 

 

 

11. Övriga frågor: Ny grästrimmer är inköpt till Jungfrulinet. Nya parkeringsskyltar är på 

plats. 

 

 

 

SKRIV UPP VIKTIGA DATUM FÖR ALMANACKAN: 

 

# Gemensam traditionsenlig höst-städdag lör 21 okt kl 10.00  

Information kommer i oktober i postlådorna genom din städledare. 

 

12. Nästkommande styrelsemöten?  18 sep , 23 okt, 20 nov samt 18  dec  kl 19.00 

 

13. Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

 

 



 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

………………………………. 

Annamaria Nadi, Sekreterare 

 

 

Justeras:    Justeras: 

 

 

 ………………………  ……………………………... 

 Kenth Grossman, Ordf  Erik Holm, Vice ordf. 

 

 

 

Protokollet är undertecknat av ovanstående. Original finns för påseende hos 

styrelsen.  


